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Zápis z 12. zasadnutia Spoločného monitorovacieho výboru  

Programu Interreg V-A Slovenská republika-Česká republika 2014-2020 

 

QUALITY HOTEL OSTRAVA CITY, Ostrava, 29. novembra 2022 

 

 

1. Otvorenie a privítanie 

12. zasadnutie Spoločného monitorovacieho výboru (ďalej len „SMV“) otvorila za Riadiaci orgán programu 

Interreg V-A SK-CZ (ďalej len „RO“), ktorým je Ministerstvo investícií, informatizácie a regionálneho 

rozvoja Slovenskej republiky (ďalej len „MIRRI SR“) predsedníčka SMV pani Malá, generálna riaditeľka 

sekcie programov cezhraničnej spolupráce, ktorá srdečne privítala účastníkov zasadnutia  Následne 

odovzdala slovo podpredsedovi SMV - pánovi Horáčkovi za Národný orgán (ďalej len „NO“), ktorým je 

Ministerstvo pro místní rozvoj ČR, ako podpredsedovi  SMV. Pán Horáček taktiež privítal účastníkov 

zasadnutia, vyzval na vzájomné predstavenie sa prítomných zástupcov a overenie prítomnosti 

hlasujúcich, aby SMV bol v zmysle Rokovacieho poriadku uznášaniaschopný.1 Pán Horáček oboznámil 

účastníkov s programom zasadnutia, ku ktorému neboli vznesené žiadne pripomienky. 

 

2. Informácia o stave implementácie programu2 

Projektová manažérka pani Gábrišová, splnomocnená zastupovaním pani Zahradníček, poverenej 

výkonom funkcie vedúceho oddelenia spoločného technického sekretariátu programu cezhraničnej 

spolupráce SK-CZ MIRRI SR (ďalej iba „STS“) informovala účastníkov o pokroku v implementácii 

programu. Na základe predstavených informácií konštatovala, že záväzok n+3 bol pre rok 2022 

splnený. Celková výška zazmluvnených projektov predstavuje sumu 85,60 mil. Eur, čo tvorí 94,97% 

prostriedkov z celkovej alokácie programu. Z hľadiska plnenia a stavu programových indikátorov v rámci 

jednotlivých prioritných osí sú hodnoty merateľných ukazovateľov naplnené a v niektorých prípadoch sú 

hodnoty merateľných ukazovateľov naplnené na viac ako 100 %.  

K  stavu implementácie programu bola otvorená diskusia. O slovo sa prihlásil zástupca Európskej komisie 

pán Fecenko s otázkou k prevýšeniu hodnôt merateľných ukazovateľov za jednotlivé prioritné osi 

a potrebou zdôvodnenia týchto hodnôt v záverečnej správe programu INTERREG V-A SK-CZ. V reakcii 

pán Horáček a pani Malá objasnili, že bude pripravené zdôvodnenie uvedených diskrepancií 

k vykazovanému stavu naplnenia indikátorov a v programovom období 2021-2027 sú merateľné 

ukazovatele nastavené na základe skúseností z programového obdobia Interreg V-A SK-CZ 2014 – 2020 

a operačného programu SK-CZ 2007 – 2013. 

                                                      
1 Prítomných bolo 6 členov s hlasovacím právom za SK delegáciu a 6 členov s hlasovacím právom za ČR delegáciu 
2 Detailné údaje sú uvedené v prezentácii 12.zasadnutie SMV programu Interreg V-A Sk-CZ 2014-2020 (príloha č.2). 
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3. Informácia k implementácii Fondu malých projektov3 

Zástupkyňa Regiónu Bílé Karpaty pani Smutná predstavila stav implementácie a čerpania Fondu malých 

projektov (ďalej len „FMP“). Ďalej pani Smutná odprezentovala úspory v rámci FMP za jednotlivé prioritné 

osi a to vo výške 154 000,67 Eur v prioritnej osi 2 a 857 617,36 Eur v prioritnej osi 3. Taktiež avizovala 

predloženie žiadosti o zmenu o presun finančných prostriedkov z rozpočtu projektu do administrácie FMP 

v celkovej sume 34 412,64 Eur. Zároveň bolo predstavených niekoľko úspešných projektov realizovaných 

v rámci FMP. 

Predsedníčka SMV pani Malá sa poďakovala pani Smutnej za prezentáciu FMP.  

Na základe vyčíslených úspor z FMP podpredseda SMV pán Horáček navrhol schválenie Uznesenia č. 

1 – presun finančných prostriedkov z FMP do programu.4 SMV schválil presun nevyčerpaných 

finančných prostriedkov vo výške 1 011 618,03 Eur z projektu 304000J915 (FMP) späť do programu, 

a zároveň poveril RO/STS uskutočnením všetkých procesných krokov potrebných na realizáciu 

schváleného presunu. 

 

4. Informácia o projektoch predložených z prioritnej osi 2 v rámci výzvy č. INTERREG V-A 

SK-CZ/2022/14 

 

Podpredseda SMV pán Horáček na úvod predniesol na schválenie Uznesenie č. 2 – navýšenie 

indikatívnej alokácie na výzvu.5 SMV schválil navýšenie finančných prostriedkov určených/alokovaných 

na výzvu č. 14 o 4 791 401,98 Eur teda celková alokácia výzvy bola stanovená vo výške 7 791 401,98 

Eur. 

Pani Gábrišová stručne informovala o výzve INTERREG V-A SK-CZ/2022/14, ktorá bola vyhlásená 

v rámci prioritnej osi 2 v špecifickom cieli 2.1 v indikatívnej výške 3 mil. Eur (suma ERDF). Celkovo bolo 

v rámci výzvy predložených 19 žiadostí o nenávratný finančný príspevok (ďalej len „ŽoNFP“) v celkovej 

hodnote ERDF 13 636 406,07 Eur. V rámci prioritnej osi 2, špecifický cieľ 2.1 boli k 11/2022 dostupné 

zdroje vo výške 6 212 090,60 Eur a v ostatných špecifických cieľoch vo výške 1 569 125,69  Eur. V rámci 

aktuálneho stavu k 11/2022 boli vyčíslené celkovo dostupné voľné zdroje vo výške 7 781 216,29 mil. Eur 

za zdroj ERDF bez uvoľnených finančných prostriedkov z FMP. Schválením uznesenia č. 1 v rámci SMV 

došlo k presunu finančných prostriedkov z FMP vo výške 1 011 618,03 eur za zdroj ERDF spätne do 

programu a schválením uznesenia č. 2 v rámci SMV došlo k navýšeniu indikatívnej alokácie na výzvu, 

na základe čoho vznikla možnosť navrhnúť na schválenie všetky ŽoNFP predložené v rámci danej výzvy, 

ktoré v hodnotení dosiahli požadovaný počet bodov potrebných na schválenie.  

                                                      
3 Detailné údaje sú uvedené v prezentácii Fondu malých projektov (príloha č.3). 
4 Detailné údaje sú uvedené v Uznesení č. 1 (príloha č. 4) 
5 Detailné údaje sú uvedené v Uznesení č. 2 (príloha č. 4) 
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V rámci administratívneho overovania bolo vyradených 7 ŽoNFP, z ktorých u 3 ŽoNFP6 bolo zastavené 

konanie a ďalšie 4 sú navrhnuté na neschválenie z dôvodu nesplnenia podmienky výzvy. Do odborného 

hodnotenia postúpilo 12 ŽoNFP. Minimálny počet bodov (98) na schválenie nedosiahli 2 ŽoNFP 

a z uvedeného dôvodu sú taktiež navrhnuté na neschválenie. Z 10 projektových žiadostí, ktoré dosiahli 

potrebný počet bodov na schválenie sú navrhnuté 4 ŽoNFP, ktoré sa nachádzajú v rámci indikatívnej 

alokácie výzvy, 5 ŽoNFP je navrhnutých na schválenie z vyčíslených úspor ukončených projektov, 1 

ŽoNFP je navrhnutá na schválenie na základe uznesení č. 1 a č. 2. 

 

5. Schvaľovanie projektov z prioritnej osi 2, ŠC 2.1, prijatých v rámci výzvy č. INTERREG V-

A SK-CZ/2022/14 

 

Jednotlivé projektové žiadosti spolu s podmienkami schválenia boli predstavené projektovými manažérmi 

STS a po diskusii prijali členovia SMV nasledovné rozhodnutia:  

SMV schvaľuje žiadosti CIH2, CJM8, CJR9 a CJL7 podľa predloženého návrhu v rámci 

alokácie výzvy (prehľad výsledkov hlasovania v prílohe 5). 

SMV schvaľuje žiadosti CKV5, CKD3, CKS7, CKF9 podľa predloženého návrhu na základe 

využitia disponibilných zdrojov programu – úspory z ukončených projektov (prehľad 

výsledkov hlasovania v prílohe 5). 

Po predstavení žiadosti CJH9 prebehla/bola otvorená diskusia k podmienke schválenia žiadosti 

týkajúcej sa krátenia rozpočtovej položky u VP „Náučno-turistická oddychová zóna s vyhliadkou 

na vrchu Bukovina, obsahujúcej 3 stavebné objekty: SO 01 Altánok s vyhliadkou, SO 02 Slnečné 

hodiny, SO 03 Bleskozvod a uzemnenie. Pripomienku ohľadom ohrozenia realizácie projektu 

vzhľadom na krátenie uvedenej rozpočtovej položky vzniesol pán Kožušník za Sdružení Regionu 

Beskydy. Podpredseda SMV pán Horáček vyzval STS k vyjadreniu sa k navrhovanému kráteniu. 

Pani Gábrišová za STS poskytla viacero zdôvodnení krátenia danej položky, ktoré vyplynuli 

z odborného hodnotenia žiadosti. Do diskusie sa ďalej zapojil pán Krkoška, zástupca 

Moravskoslezského kraja, ktorý položil otázku k počtu hodnotiteľov danej žiadosti a súhlasne 

s pánom Kožušníkom vyjadril obavu z ohrozenia realizácie projektu a  nesúhlas 

s prezentovaným návrhom na krátenie ako podmienkou schválenia žiadosti. O slovo sa prihlásil 

pán Traub, zástupca Zlínskeho kraja, ktorý podporil vyjadrenia pána Kožušníka a Krkošku a 

zdôraznil prínos projektu k rozvoju turizmu v danom pohraničnom území. K diskusii sa zapojil pán 

Hudzík, vedúci oddelenia kontroly implementácie programov cezhraničnej spolupráce SK-CZ 

a SK-AT. Upozornil na stanovenie cieľov, ktoré si stanovil VP v rámci svojej žiadosti – vytvorenie 

galérie v prírode, pre ktorú je podstatný altánok a nie vyhliadková veža. Zároveň informoval, že 

SMV má právo rozhodnúť inak ako sú predložené podmienky schválenia, avšak tieto zmeny 

musia byť riadne zdôvodnené. Pán Hudzík ďalej zdôvodnil spôsob výpočtu krátenia rozpočtovej 

                                                      
6 ŽoNFP CKT2, CKT3, CKU7 



 
 

4 
 

položky v rámci stanovenej podmienky schválenia a upozornil na nemožnosť úpravy rozpočtu zo 

strany žiadateľa v čase hodnotiaceho procesu žiadosti. Pani Gábrišová sa pripojila k vysvetleniu 

pána Hudzíka ohľadom krátenia danej položky a ujasnila krátenie položky zo strany STS  len 

v rámci stavebných objektov SO 01 a SO 03 a nie v rámci celej rozpočtovej položky. O slovo sa 

prihlásil pán Minařík, zástupca Jihomoravského kraja s otázkou možnosti výberu tretieho 

odborného hodnotiteľa, ktorú mu zodpovedala pani Gábrišová v zmysle Príručky pre hodnotiteľa. 

Pán Kožušník sa znovu prihlásil o slovo a navrhol upravenie podmienky v zmysle umožniť VP 

vyhliadkovú vežu nerealizovať, keďže by sa ciele projektu naplnili aj bez realizácie vyhliadkovej 

veže. Navrhol preto, aby VP pred podpisom zmluvy predložil náklady na realizáciu stavebného 

objektu bez realizácie vyhliadkovej veže. Pán Minařík taktiež predostrel otázku stavebného 

povolenia k príslušnému stavebnému objektu, kedy v prípade dodatočnej zmeny stavebného 

objektu by mohlo prísť k zastaveniu realizácie stavebného objektu, Podpredseda SMV pán 

Horáček následne vyzval k vyjadreniu slovenskú delegáciu. Zároveň opätovne definoval problém 

s krátením rozpočtovej položky a to spôsob výpočtu krátenia danej položky. Vyzval zástupkyňu 

Ministerstva financií ČR za orgán auditu, pani Richterovú, ktorá zdôraznila, že v prípade 

pripomienky k podmienkam schválenia žiadosti je potrebné argumentačne vyvrátiť dané tvrdenie. 

O slovo sa prihlásil pán Patúš, zástupca za Žilinský samosprávny kraj, ktorý zhrnul 2 možnosti 

schválenia žiadosti – schváliť žiadosť s plne uznanými nákladmi na výstavbu vyhliadkovej veže 

alebo ponechať navrhované krátenie rozpočtovej položky. K diskusii sa pripojil pán Kalman, 

zástupca Trnavského samosprávneho kraja. Zdôraznil atraktivitu objektu a zdĺhavý proces 

schvaľovania výstavby v chránenej krajinnej oblasti. Pani Antipovová, zástupkyňa Trnavského 

samosprávneho kraja, upozornila na analógiu s podobným schváleným projektom z minulosti, 

kde prišlo k odstúpeniu od zmluvy. Pani Smutná, zástupkyňa za Sdružení Regionu Bílé Karpaty 

navrhla umožniť žiadateľovi vyčíslenie cenovej kalkulácie za výstavbu vyhliadkovej veže a túto 

sumu navrhnúť na krátenie. Pán Kožušník položil otázku, či vedúci partner je povinný realizovať 

stavebný objekt v rámci projektu s vyhliadkovou vežou alebo nemusí. Pán Hudzík potvrdil, že 

realizácia vyhliadkovej veže pre splnenie cieľov projektu nie je potrebná. Pán Traub, zástupca 

Zlínského kraja položil otázku, či zriadenie galérie vo vyhliadkovej veži by bolo riešením pre 

oprávnenosť výdavkov na výstavbu vyhliadkovej veže. Podpredseda SMV pán Horáček zhrnul 

zbytočnosť investície do vyhliadkovej veže vzhľadom na zriadenie obrazovej galérie na prízemí 

altánku. Pán Fecenko sa prihlásil o slovo s otázkou, či má SMV právomoc zasiahnuť do fyzickej 

podstaty projektovej žiadosti a zredukovať projekt vo finančnej podobe a zároveň upozornil na 

možnosť odstúpenia žiadateľa od realizácie projektu. Pán Horáček vysvetlil nastavenie pravidiel 

hodnotenia žiadosti v zmysle, aby boli vysporiadané všetky pripomienky. Pani Antipovová 

položila otázku k vydaniu stavebného povolenia na daný stavebný objekt. Pani Gábrišová 

objasnila, že v zmysle podmienok výzvy vedúci partner je povinný predložiť stavebné povolenie 

najneskôr pred vydaným rozhodnutia o schválení na základe výzvy na preukázanie splnenia 

podmienok poskytnutia nenávratného príspevku. K žiadosti stavebné povolenie predložené 

nebolo. Pán Horáček zhrnul nasledovné 3 možnosti riešenia:1) argumentačne vyvrátiť 

navrhované krátenie položky, 2) oprávniť náklady spojené s výstavbou altánku 3) mesto Turzovka 
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sa môže rozhodnúť či postaví altánok s vyhliadkovou vežou, avšak veža bude postavená na 

náklady mesta. 

Po krátkej prestávke pán Hudzík predniesol kompromisný návrh v znení, že SMV odsúhlasí 

realizáciu tohto projektu bez vyhliadkovej veže a zaväzuje STS, aby v rámci prípravy zápisnice 

SMV vyzval žiadateľa na úpravu výkazu výmer bez danej vyhliadkovej veže. Žiadateľ bude mať 

stanovený čas na predloženie požadovanej dokumentácie v rámci procesuna prípravu zápisnice, 

t.j. do 15 dní od ukončenia SMV. Výkaz výmer s konkrétnou sumou krátenia bude členom SMV 

oznámený v rámci schvaľovania zápisnice zo SMV. K uvedenému návrhu bol ponechaný priestor 

na diskusiu. Prihlásil sa pán Kožušník a poďakoval za predložený návrh a vyjadril mu svoju 

podporu. 

Pán Horáček uzavrel celú diskusiu k podmienke schválenia a predložil podmienku schválenia 

žiadosti CJH9 v znení, že náklady spojené s výstavbou vyhliadkovej veže sú neoprávnené. 

Žiadateľ musí pevne oddeliť náklady spojené s výstavbou vyhliadkovej veže od nákladov 

spojených so stavbou altánku. 

Žiadosť CJH9  bola schválená s úpravou podmienky krátenia rozpočtovej položky u VP „Náučno-

turistická oddychová zóna s vyhliadkou na vrchu Bukovina“ a to zo strany VP doplniť úpravu 

stavebného rozpočtu - výkazu výmer, týkajúceho sa SO 01 Altánok s vyhliadkou a SO 03 

Bleskozvod a uzemnenie v rámci stavby „Náučno – turistická oddychová zóna s vyhliadkou na 

vrchu Bukovina“ na základe využitia disponibilných zdrojov programu – úspory z ukončených 

projektov (prehľad výsledkov hlasovania v prílohe 5). 

SMV schvaľuje žiadosť CHS8 podľa predloženého návrhu na základe využitia disponibilných 

zdrojov z FMP, ktoré boli uvoľnené do programu na základe prijatého uznesenia č. 1 (prehľad 

výsledkov hlasovania v prílohe 5). 

Pán Horáček poďakoval STS za prípravu podkladov a navrhol pokračovanie zasadnutia SMV na ďalší 

deň. V tejto následnosti pán Horáček predložil uznesenie č. 3 -  presun kompetencií SMV na nový 

Monitorovací výbor programu cezhraničnej spolupráce Interreg Slovensko - Česko na obdobie 

2021-2021.7 SMV schválil presun svojich kompetencií (úloh) uvedených v čl. 1 a čl. 2 štatútu Spoločného 

monitorovacieho výboru Programu Interreg V-A Slovenská republika – Česká republika v súlade s čl. 47 

a čl. 110 Nariadenia Európskeho parlamentu a Rady (EU) č. 1303/2013 zo 17. decembra 2013 , ktorým 

sa stanovujú spoločné ustanovenia o Európskom fonde regionálneho rozvoja, Európskom sociálnom 

fonde, Kohéznom fonde, Európskom poľnohospodárskom fonde pre rozvoj vidieka a Európskom 

námornom a rybárskom fonde a ktorým sa stanovujú všeobecné ustanovenia o Európskom fonde 

regionálneho rozvoja, Európskom sociálnom fonde, Kohéznom fonde a Európskom námornom a 

rybárskom fonde, a ktorým sa zrušuje nariadenie Rady (ES) č. 1083/2006 na Monitorovací výbor 

                                                      
7 Detailné údaje sú uvedené v Uznesení č. 3 (príloha č. 4) 
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programu cezhraničnej spolupráce Interreg Slovensko – Česko 2021-2027, ktorého ustanovujúce 

zasadnutie sa uskutoční dňa 30.11.2022. 

Na základe blížiaceho sa konca rokovania, bude zasadnutie vo zvyšných častiach programu pokračovať 

na základe presunu kompetencií nasledujúci deň na 1. zasadnutí Monitorovacieho výboru programu 

cezhraničnej spolupráce Interreg Slovensko - Česko na obdobie 2021-2021. 

V závere prvého rokovacieho dňa pán Horáček poďakoval zúčastneným a ukončil zasadnutie. 

 

Prílohy: 

1. Prezenčná listina  

2. Prezentácia 12. zasadnutie SMV programu Interreg V-A SK-CZ 2014-2020  

3. Prezentácia „Fond malých projektů“ 

4. Zoznam uznesení SMV 

5. Prehľad výsledkov hlasovania SMV 

6. Zoznam predložených ŽoNFP_INTERREG V-A SK-CZ_2022_14 

7. Zoznam schválených ŽoNFP_INTERREG V-A SK-CZ_2022_14 

8. Zoznam neschválených ŽoNFP_INTERREG V-A SK-CZ_2022_14 

9. Informácia k projektu CJH9 

 

 

 

V Bratislave, 15.12.2022 

 

Zapísala: Mgr. Veronika Gábrišová   Podpis:…………………………………….. 

Projektová manažérka STS 

 

Overila: Ing. Alexandra Zahradníček               Podpis:…………………………………….. 

Poverená výkonom funkcie  

vedúceho oddelenia STS SK-CZ  

 

Schválila: Ing. Lea Malá                          Podpis:…………………………………….. 

Predsedníčka Spoločného monitorovacieho výboru 

 

  


